
Protokoll for Ibestad ungdomsråde 

 

Tid Onsdag 12.november 2014, kl. 1730 

Sted; Ånstad barnehage 

 

Til stede: Mathias T. Johansen, Alejandra Pena Bustos, Therese H. Messinger, Preben Myhre-Olsen, 

Nicole Hansen, Miriam Kristiansen, Bjørn-Magne Aspdal og Sander Tore W. Takøy 

 

Sak 25/14 Møtedatoer 

Da leder Mathias T. Johansen har fått seg jobb på torsdager har vi vært nødt til å forandre på 

møtedatoene. 

10.des 

14.jan 

4.feb 

4.mars 

8.april 

6.mai 

10.juni 

 

Sak 26/14 Søknad om midler 

Andørja ungdomsklubb søker om midler til temakvelden; «Nissenatt» 

De søker om 200kr til dekorasjoner og generelle temabaserte ting. 

Vedtak; Ibestad ungdomsråd støtter Andørja Ungdomsklubb med 200kr. 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 27/14 Ungdomsklubb økonomi 

Det har under flere anledninger blitt søkt til ungdomsrådet om småbeløp for å kjøpe inn pynt til 

diverse arrangement ungdomsklubben skal arrangere. Vi i ungdomsrådet hjelper gjerne, men føler at 

ungdomsklubben burde ha et økt budsjett. Det er under flere anledninger blitt oss fortalt at Ibestad 

kommune vil satse på ungdom, da må det også midler til. 

Ungdomsklubben trenger midler til bl.a 

– Buss til julebord 

– Div. Pynt til temakvelder 

– Utstyr f.eks biljardkøller 

– musikk, da anbefaler ungdområdet å abonnere på spotify og å kjøpe inn en spiller for å spille 

av på anlegget som er montert på klubbene. Ungdomklubben vil da slippe å måtte kjøpe inn nye 

cder hele tiden. 

 

Sak 28/14 UKM og Afterparty 

Therese, Bjørn-Magne, Preben og Sander Tore prøver å få til et møte med kultursjef Annie 

Mikalsen for å diskutere ideer til UKM og afterpartyet. 

Vi foreslår at UKM åpner dørene sine kl 1730 som tidligere år, og starter kl 1800. 

Afterpartyet er for de som har deltatt på UKM og en gjest. Det samme gjelder for ungdomsrådet. 

Vi lager et VIP-rom for de som har gått videre og deres gjester + arrangører + gjester. 

Afterpatyet starter 2100 – 0100 

Kl. 2300 går de yngste hjem 

2300-0100 For de eldste (8.klasse-18 år) 

UKM komiteen må kontakte Beate Kiil Karlsen angående fotoklubben. 

Anne Jenssen for vårspretten må bli forespurt om lån av løper. 

 

 

 



Sak 29/14 Orienteringssaker 

Preben informerte om juleballet. De jobber enda med dato. 

Sander Tore har spurt om skøytebanen. Det har blitt bevilget penger til skøytebane med hjelp av 

rådmann Helge Høve. Irene har vært i kontakt med leder i Ibestad idrettsklubb. Da var det snakk om 

et møte som skulle være i styre, men vi har ikke hørt noe tilbake enda. 

 

Sekretær: Irene Lihaug 


